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PROTOKOŁ Nr XX/08 
z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 18 lipca 2008 roku 
 
 

W sesji udział wzięli: 
a/ dwunastu radnych Rady Gminy         -   nie obecni: J. Lejczak, I. Kiernicka, 
                                                                   L. Młyński, spóźniony R. Knitter - 1010  
b/ Wójt Gminy                                         -  Eugeniusz Dańczak 
c/  Sekretarz Gminy                                -  Iwona Wójcik 
d/  Skarbnik Gminy                                 -  Marek Malinowski 
 
Porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a/  otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/  przyjęcie porządku obrad, 
c/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

       2. Podjęcie uchwały w sprawie: 
a/  zmian w budżecie Gminy na 2008 rok, 

 3. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 
 4. Odpowiedzi Wójta na  zapytania zgłoszone w trakcie sesji. 

       5. Zamknięcie obrad.                         
 
Przebieg sesji: 
 
Ad.1 
 
a/ 
 Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz powitał Radnych i gości 
przybyłych na sesję. Następnie dokonał otwarcia sesji Rady Gminy stwierdzając 
prawomocność obrad. Otwarcia dokonał o godz.1005 w Sali konferencyjnej Urzędu 
Gminy. 
           
b/ 
  

Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz  poinformował, że sesja 
została zwołana na wniosek Wójta, przebieg sesji zawarty jest w porządku obrad, 
który został przesłany Radnym. 
Przewodniczący  zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego porządku 
obrad. 
Uwag  do porządku obrad nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad przyjęciem 
porządku obrad. 
W wyniku głosowania porządek  został j przyjęty jednogłośnie /11 za/. 
  
c/  
 
 Do protokołu z poprzedniej Sesji uwag nie wniesiono.  W wyniku głosowania 
protokół został przyjęty jednogłośnie  /12 za /. 
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 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Radnych o powstanie  
i uczczenie minuta ciszy zmarłej nauczycieli Zespołu Szkół Wandy Madeja. 
 
Ad 2 
 
a/ 
 Wójt poinformował, że aktualnie jest czas składania wniosków na budowę 
dróg.  Gmina przygotowała wniosek na budowę dróg na osiedlu Zajęcza wraz  
z mostem. W celu uniknięcia uchybień należy precyzyjnie określić środki na 
realizację tego zadania. W tym celu należy dokonać zmian. W ostatnim okresie 
wpłynęły także dotacje i korzystając z tej okazji zostaną one także wprowadzone do 
budżetu.  
O szczegółowe przedstawienie planowanych zmian w projekcie uchwały poprosił 
Skarbnika Gminy. 
Skarbnik poinformował, że powodem zwołania sesji jest wprowadzenie zmian w WPI. 
Zmiana ma dotyczyć przesunięcia zaplanowanych środków na te inwestycję z roku 
bieżącego na przyszły rok. Przy składaniu projektu składamy także oświadczenie o 
zabezpieczeniu środków budżetowych na tę inwestycję. Nie chcemy by napotkała 
nas jakaś niespodziewana sytuacja. Biorąc pod uwagę terminy najbardziej realnym 
terminem realizacji tego zadania jest przyszły rok gdyż po terminie składania wniosku 
jest 30 dni na weryfikację złożonych wniosków, 30 dni na kwalifikację oraz 14 dni na 
podpisanie umowy. Poinformował także, że Marszałek Województwa zastrzegł sobie 
termin oceny wniosków do końca grudnia. 
Następnie Skarbnik przedstawił radnym propozycje zmian w uchwale budżetowej  
i tak: 
- załącznik Nr 2 zmniejsza się wydatki budżetowe w dziale 600 o kwotę 107.424 zł – 
jest to związane z przesunięciem tych środków na realizację zadań na ulicy Zajęczej 
na przyszły rok. 
- zwiększa się wydatki budżetowe w dziale 754 o kwotę 12.500 zł z przeznaczeniem 
na zakup materiału i wyposażenia. 
- zwiększa się wydatki w dziale 801 na zakup usług remontowych w szkołach 
podstawowych w Motarzynie i Dębnicy Kaszubskiej. Środki zostaną wydane na 
wymianę wszystkich okien w budynku głównym i sali gimnastycznej oraz wymianę 
drzwi szkoły w Dębnicy Kaszubskiej oraz remont instalacji elektrycznej sali 
gimnastycznej w Motarzynie. 
- zwiększa się wydatki w rozdziale 801 o kwotę 6.998 zł z przeznaczeniem na zakup 
usług pozostałych.  
- załącznik Nr 1 zmniejsza się po stronie dochodów dział 700 o kwotę 84.688 zł. 
Powyższe motywuje się tym, że ze sprzedaży działki planowano uzyskać wyższą 
kwotę jednak na I przetarg nie zgłosił się żaden oferent. Obecnie ogłoszono II 
przetarg. Cena będzie niższa. Ta kwota jest oszczędnościowa. Obecnie panuje   
zastój w tym zakresie. Mamy nadzieję, że podjęte kroki przyczynią się do sprzedaży 
tej działki. Informację o chęci sprzedaży przekazaliśmy drogą email do Biur Obrotu 
Nieruchomościami, informacje o przetargu zamieściliśmy także w Rzeczpospolitej. 
- zwiększa się dochody w dziale 754 o kwotę 12.500 zł – dotacja z Zarządu 
Głównego Związku OSP dla OSP Motarzyno i Dębnica Kaszubska   
- zwiększa się dochody w dziale 758 o kwotę 91.983 zł – subwencje ogólne  
z budżetu państwa ( z rezerwy oświatowej).  
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- zwiększa się dochody w rozdziale 801 o kwotę 6.998 zł – wypłata odszkodowania 
przez firmę ubezpieczeniową.  
- dokonuje się przesunięcia z rozdziału 801- zdjęcie /zał. Nr 1/ kwoty 82.595 zł do  
rozdziału 853 - zwiększenie /zał. Nr 2.  Te środki przeznaczone są na realizacje 
programów i zgodnie z klasyfikacją i orzecznictwem RIO nie mogą być ujęte w dziale 
oświata i wychowanie a w zadaniach w zakresie polityki społecznej. 
- załącznik Nr 3 poz. 9, w związku z informacją o nie przyznaniu nam środków  
z PEFRON na zakup Busa ( przyznano nam środki na zakup Autobusu w tym 
punkcie ujęto zakup (zamiana) działki Nr 692/5, która jest planowana pod 
udrożnienie ulicy Zielonej. Jest to porządkowanie zaległych tematów. 
- załącznik Nr 4 zmiana dotyczy jedynie przesunięcia środków zaplanowanych na 
zadanie inwestycyjne z roku 2008 na rok 2009. 
- w § 4 uchwały wprowadza się zapis, że w ramach przyznanej dotacji dla ZGK  
w wysokości 100 tys. wyodrębnia się kwotę 8 tys. na zakup zagęszczarki. 
Radny P. Pałubicki uważa, że zakup jest wskazany, ale czy ta kwota wystarczy na 
zakup odpowiedniej klasy urządzenia. 
Skarbnik poinformował, że ta kwota zabezpiecza kwotę niezbędną na zakup dobrego 
urządzenia.. 
Poinformował także, że w związku z uwolnieniem się środków zaplanowano kwotę 
52.800 zł na zabezpieczenie na płace dla pracowników zatrudnianych w ramach prac 
społeczno – użytecznych. Obecnie na te cele mamy jeszcze w budżecie 28 tys.  
a zaplanowana kwota zabezpieczy potrzeby w tym zakresie do końca roku. Część 
tych środków jest refundowana. Ta kwota nie jest ujęta w budżecie gdyż refundacja 
następuje w terminie późniejszym.  
Wójt odnośnie działki 692/5 poinformował, że jest to niezbędne w celu udrożnienia ul. 
Zielonej. Takich problemów na terenie Gminy jest sporo. Część tych problemów 
wynika z zakupu działek w obrocie prywatnym.  Sprzedający nie zawsze zwracają 
uwagę na wytyczenie ciągów drogowych pozwalających na zachowanie 
bezpieczeństwa osób z nich korzystających. Rolą urzędu jest pilnowanie tego 
tematu. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz w sprawie wymiany okien w szkole zauważył, 
ze w budżecie były zagwarantowane środki w wysokości 50 tys. zł na ten cel. 
Sekretarz poinformowała, że w związku z otrzymaniem dodatkowych środków 
rozszerzono zakres wymiany okien. Okna zostaną wymienione w całym budynku  
a nie tylko w części. Łącznie do wymiany jest 49 okien w klasach lekcyjnych ( w tym 
8 u lokatorów) oraz 25 małych i średnich na klatkach . Ponadto zostaną wymienione 
okna w sali gimnastycznej , drzwi do klas oraz częściowa wymiana wykładzin. Na 
wykonanie prac w budynku głównym  był ogłoszony przetarg. Wygrała firma, która 
zaoferowała kwotę 78 tys. Umowa jeszcze nie jest podpisana. 
Radny B. Rębas zwrócił się z zapytaniem o termin wykonania zaplanowanych prac. 
Sekretarz poinformowała, że prace mają być wykonane w okresie wakacyjnym.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz prosi by dopilnować przebiegu prac w tym 
zakresie. Uważa także, że nie należy czynić większych nakładów przy modernizacji 
instalacji elektrycznej na obecnej sali gimnastycznej w Motarzynie. Prosi także  
o podanie planowanych prac remontowych w obiektach szkoły podstawowej  
w Motarzynie. 
Sekretarz wyjaśniła, że planowana jest poprawa instalacji elektrycznej na sali 
gimnastycznej, wymiana drzwi, malowanie sal, malowanie dachu w Budowie. 
Radny P. Pałubicki zauważył, że Rada przy analizie planowanych wydatków 
budżetowych  na 2008 r. nie wyraziła zgody na angażowanie środków na to zadanie. 
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Wójt  uważa, że skoro pojawiły się dodatkowe środki to warto te prace wykonać. 
Sekretarz poinformowała, że z przyznanej puli z MEN 30 tys. przeznacza się na 
planowane wcześniej remonty (wymiana okien) w budynku szkoły podstawowej  
w Dębnicy Kaszubskiej, 14 tys. na remonty w obiektach w Motarzynie a pozostałą 
kwotę przeznacza się na rozszerzenie zakresu prac remontowych w Dębnicy 
Kaszubskiej. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy radni maja 
dodatkowe pytania dotyczące podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli innych uwag. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została jednogłośnie przyjęta /12 za/.  
 Uchwała stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Ad 3. 
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz prosił o składanie wniosków, 
zapytań i informacji. 
 
Radny M. Mnich podziękował Wójtowi za udzieloną  pomoc rodzinie tragicznie 
zmarłej Wandy Madeja. 
Radna J. Karaś zwróciła się z pytaniem czy podjęto już  kroki w zakresie rozwiązania 
zaistniałej sytuacji w GOK. 
Wójt poinformował, ze w dniu 15 lipca odbyło się spotkanie z sołtysami, na którym 
między innymi zajmowano się tym zagadnieniem. Zdania w tej sprawie są 
podzielone. Małe sołectwa są zainteresowane przydziałem środków na jednego 
mieszkańca gdyż jest to dla nich korzystne. Jednocześnie informują, że ze swoich 
środków nie przeznaczą żadnych kwot na utrzymanie istniejących świetlic 
działających w sąsiednich miejscowościach. Natomiast większym sołectwom, gdzie 
istnieje placówka nie zależy na zmianie, są za utrzymaniem obecnej struktury. 
Podejmując uchwałę o zamiarze likwidacji GOK sprowokowaliśmy środowisko. 
Obecnie wszyscy chcą udowodnić, że prężnie działają. W ostatnim okresie czasu 
odbywa się dużo festynów na terenie gminy ( co tydzień odbywają się przeważnie 2). 
Dużo zależy od chęci działania społeczeństwa. Organizowane imprezy mają służyć 
miejscowemu społeczeństwu. Odbył także rozmowę z Panią, która reprezentowała 
Forum Emerytów. Ta Pani wyraziła niepokój z uwagi na planowane zamknięcie GOK 
– gdyż taka informacja dociera do ludzi. Wyjaśniłem tej Pani, że ta informacja jest 
nieprawdziwa, że naszą wolą jest reorganizacja tej placówki celem zwiększenia jej 
aktywności i rozszerzenia zakresu działalności. Mamy zagwarantowane środki na 
realizację konkretnych zadań w zakresie kultury, które nie są wykorzystywane. Jako 
przykład podał kwotę przeznaczona na organizację dyskotek dla młodzieży  
w Remizie OSP. Jest środek sezonu letniego a w tym zakresie nic się nie robi. 
Radna J. Karaś także poinformowała, że do niej mieszkańcy zwracają się  
z zapytaniami, czy to prawda, że GOK będzie zlikwidowany. Także tłumaczę, że nie 
planuje się likwidacji ale reorganizację działalności. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poinformował, że do niego także docierają 
takie pytanie, nawet otrzymał informację, że w to miejsce planowane jest powstanie 
hotelu.  
Radny P. Pałubicki uważa, że społeczeństwo w taki sposób interpretuje podjętą 
uchwałę o zamiarze likwidacji GOK. Radni powinni być przygotowani na taką reakcję. 
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Uważa, że należy społeczeństwu wyjaśniać stanowisko radnych, którym kierowali się 
podejmując tę uchwałę. 
Prosi także o informacje dotyczącą możliwości składowania na terenie gminy 
zużytych opon. 
Wójt poinformował, ze na terenie bazy ZGK są wyznaczone boksy, w których można 
składać różnego asortymentu wielogabartytowy sprzęt domowy (art. AGD, stare 
meble itp.). Jest tam także miejsce na składowanie zużytych opon i tam należy je 
dostarczać. Jako Gmina odpowiadamy za utrzymanie porządku i powinno nam 
zależeć by takie przedmioty były zgromadzone w jednym miejscu a nie wyrzucane do 
lasu. W ostatnim okresie na terenie Dębnicy ustawiono dodatkowe kosze na małe 
odpady. 
Radny K. Olech prosi o przedstawienie postępu prac przy realizacji projektu „Orlik 
2012”. 
Radna A. Łomża poinformowała, że jeden z mieszkańców Dębnicy Kaszubskiej 
zwrócił się do niej z pytaniem – prośbą o wyjaśnienie, czy jest to prawda, że 
pracownicy Spółki SPV wykorzystują trociny używane w procesach technologicznych 
przy obróbce skór ( trociny są nasączone tłuszczem oraz związkami chemicznymi – 
trójchloroetylen) do spalania w piecach  grzewczych w swoich mieszkaniach. 
Wydzielane związki w procesie spalania są bardzo szkodliwe dla środowiska  
i mieszkańców. 
Radny M. Szumski prosi o wykonanie barierek zabezpieczających na mości 
pomiędzy Dobieszewem a Podolem Małym. 
Radny P. Pałubicki uważa, że stawienie plastikowych słupków przy drogach mija się 
z sensem. Obecnie te słupki (kikuty) więcej zagrażają niż pomagają. 
Wójt wyjaśnił, ze takie są przepisy unijne i my nie mamy w tym przypadku wpływu na 
ich ustawianie. 
Radny B. Rebas prosi o informację, czy w planowanym zakresie prac modernizacji 
oświetlenia ujęto montaż 2 lamp w Borzecinku. Ponownie prosi o zajęcie się 
problemem wody w Borzecinku. Woda, która leci z kranu jest rdzawa a tak nie 
powinno być. Poinformował ponadto, że jakość wody w samym Borzęcinie także 
uległa pogorszeniu. 
Radna U. Frankowska prosi by w planach inwestycyjnych na przyszły rok ująć 
budowę sieci wodociągowej do mieszkańców zamieszkałych „na basenie”. Uważa, 
że ten problem należy jak najszybciej rozwiązać. 
 
Ad 4 
 
Wójt w sprawie lamp poinformował, że ten temat nie będzie załatwiony na pewno w 
tej kadencji. Obecnie będziemy stawiać punkty świetlne w Goszczynie ( w tej 
miejscowości nie ma żadnej lampy), przy przystanku w Dobieszewku. Jeżeli chodzi  
o Borzęcinko to tam są lampy prawie przy każdym budynku i ci co nie mają także 
chcą. Obecnie w tym zakresie mamy wiele pilniejszych potrzeb np. nowo powstałe 
Osiedle Północ. Jeszcze nie wiemy jak ten problem rozwiązać. Pod uwagę brana jest 
także możliwość stawiania oświetlenia parkowego. Obecnie na terenie Gminy jest 
zamontowanych ponad 800 lamp.   
Radny B. Rębas zauważył, że te lampy były obiecane tym mieszkańcom i oni się  
o nie upominają. 
Wójt wyjaśnił, że nie będzie brał na siebie obietnic poprzedniego Wójta. Zdaje sobie 
sprawę, że mieszkają tam starsze osoby i chcą by było lepiej. Nie możemy nic zrobić 
bez udziału Zakładu Energetycznego, na wszystko musi być robiona dokumentacja  
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i przetarg. Jak zostaną rozwiązane ważniejsze tematy oświetleniowe na terenie 
Gminy to do tego tematy będzie można powrócić. Odnośnie jakości wody to nie wie 
co jest przyczyną takiego stanu rzeczy. Na jesieni wydano spora kwotę na 
uzdatnianie hydroforni. Prace mające przyczynić się do poprawy jakości wody były 
wykonane w najbardziej zaniedbanych hydroforniach. Nie jest w stanie powiedzieć 
dlaczego nie przyniosły one zamierzonego efektu. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że jednym z powodów takiego stanu 
jest to, ze przyłącza sa wykonane ze starego materiału. 
Wójt w sprawie budowy boiska w ramach programu „Orlik 2012” poinformował, że 
temat jest rozpoczęty. Dla nas najważniejszy jest budynek szatni. Zdecydowaliśmy, 
że chcemy szatnię murowaną a nie blaszaki i obecnie trwają w tym temacie 
negocjacje.  Cena jednego segmentu jest droga gdyż taki jeden segment  
o powierzchni około 6,5 m2 wynosi 24 tys. Gmina Słupsk dostała zgodę na 
postawienie domków socjalnych blaszanych. Cena takiego domku jest o wiele 
niższa, bo 30 tys.za powierzchnię około 20 m2. Warszawa uważa, że ich propozycja 
jest bardzo dobra a my jak nie chcemy to nie musimy brać. My proponujemy, że 
bierzemy projekt z zamianą obiektów zbudowanych z kontenerów na obiekt 
murowany gdyż taki spełnia nasze oczekiwania. 
Radny P. Pałubicki zwrócił się z pytaniem ile budżet będzie kosztowała ta inwestycja. 
Wójt poinformował, ze w budżecie mamy na tę inwestycje zaplanowany 1 mln., sadzi 
ze jeżeli inwestycja będzie kosztowała o 50 tys. więcej, to środki się znajdą. 
Projektant zaprojektował standard, chociaż projekt oryginalny nie jest zgodny  
z normami budowlanymi. Z uwagi na to, ze inwestycja planowana jest na istniejącym 
obiekcie odchodzą nam koszty na przygotowanie terenu, koszt odwodnienia także 
nie będzie wysoki. Wykonanie tej inwestycji planujemy II etapowo  i przez innych 
wykonawców. W I etapie planujemy budowę płyt boisk, natomiast w II budowę 
instalacji oświetleniowej, szatni, ogrodzenia.  
Radny K. Olech zwrócił się z pytaniem czy został już ogłoszony przetarg na 
wykonanie tych prac. 
Wójt poinformował, ze ogłoszono przetarg na wykonanie I etapu realizacji projektu  
i oczekuje na zgodę na wykonanie II etapu zgodnie z naszymi zamierzeniami. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz  uważa, że jeżeli otrzymamy zgodę na 
budynek szatni murowany to watro dołożyć nawet 100 tys. Jeżeli zaś chodzi o koszt 
całkowity tego zadania to w różnych gminach jest on inny. Nasz projekt został 
wyliczony na kwotę 1.5 mln. Uważa, że należy szukać innego tańszego wykonawcy. 
W Gminie Tuchomie na przetarg zgłosiły się 3 firmy i  zaoferowano wykonanie trochę 
okrojonego projektu za 850 tys. brutto.  
Radny P. Pałubicki zwrócił się z  pytaniem o koszt budowy boisk. 
Wójt poinformował, ze wartość tego zadania została skalkulowana na 800 tys. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zauważył, że koszt ogrodzenia został 
skalkulowany w wysokości 300 tys. Jego zdaniem warto realizować ten program 
jeżeli zostaną zaakceptowane nasze propozycje zmian i zmieścimy się w kwocie 1.1 
mln. Jeżeli koszt całkowity tego zadania będzie zamykał się kwotą 1.5 mln. to nie ma 
sensu jego realizacja.  
Radny K. Olech zapoznał radę z artykułem dotyczącym realizacji programu „Orlik 
2012” zamieszczonym w internecie. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy II etap 
wykonania zadania w tym budowa szatni planowany jest na przyszły rok. 
Wójt poinformował, że tak, gdyż w przyszłym roku będzie można kończyć zaczęte  
w tym roku inwestycje.     
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Przewodniczący rady Marian Adamowicz stwierdził, że w roku bieżącym miało 
powstać 550 takich obiektów. W takiej sytuacji jak nasza gmina znajduje się 
większość gmin. Przyczyną takiego stanu jest brak dokładnej wiedzy w temacie. 
Wójt zwrócił także uwagę na narzucanie projektów, które nie zawsze pasują do 
wcześniejszej architektury. Na naszym terenie powstające obiekt maja dachy 
spadziste a projekt narzuca nam dach plaski. Uważa, że nie należy sztywno trzymać 
się projektu. 
Radny K. Olech uważa, że Ministerstwo odstąpi od sztywnego przestrzegania 
chociażby terminów, gdyż nie tylko nasza gmina ma problemy. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz stwierdził, ze pracownicy Ministerstwa 
obrażają się na negatywne opinie w sprawie projektu „Orlika 2012”. Uważają, że 
Gminy nie potrafią skorzystać z tego co daje im rząd. 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że do Biura Rady 
Gminy wpłynęła  kopia pisma skierowanego do Wójta Gminy od Państwa Heleny  
i Stefana Tomiłow z dnia 11.07.2007 r. zam. Dębnica Kaszubska. Poprosił Zastępcę 
Przewodniczącego Krzysztofa Olecha o zapoznanie radnych z treścią pisma. 
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech zapoznał radnych z treścią pisma 
/załącznik Nr 2 do protokołu/. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wójta o wyjaśnienie tego tematu. 
 Wójt poinformował, ze jest to sprawa bieżąca. Temat jest w trakcie rozpoznawania, 
jednak już może stwierdzić, że informacje podane w piśmie potwierdzają się.  
Radny M. Mnich, który mieszka w okolicy tej posesji także potwierdził informacje 
zawarte w piśmie. Poinformował także, że działania podejmowane przez sąsiadów 
nie przynoszą efektów. Spalanie niepotrzebnych odpadów jest bardzo uciążliwe. 
Radna A Łomża zwróciła się z pytaniem czy to spalanie odbywa się na powietrzu. 
Radny M. Mnich poinformował, że tak. 
Wójt zauważył, że podczas rozmowy z osobami, które wykonują tą nielegalna 
działalność tłumaczyły się, ze taki odzysk prowadzą tylko na własnym zużytym 
sprzęcie AGD i RTV. Na tej posesji występuje konflikt poczucia estetyki. Odbył także 
rozmowę z miejscową Policją w tej sprawie.  Wyjaśnieniem całej tej sprawy zajmie 
się Zastępca Wójta.  
Radna A. Łomża uważa, że jeżeli nasze działania nie przyniosą oczekiwanych 
skutków to kopie pisma można przekazać do Wydziału Ochrony Środowiska. Ślady 
tej działalności na terenie posesji na pewno są widoczne.  Po usłyszeniu tylu 
informacji dotyczących spalania wszelkich odpadów nie jest zdziwiona epidemią 
chorób nowotworowych na terenie gminy.  
Sekretarz także stwierdza, że w Dębnicy Kaszubskiej w godzinach wieczorno-
nocnych spala się bardzo dużo różnych odpadów w różnych częściach miejscowości. 
Są takie dni, że w godzinach wieczornych nie da się przebywać na powietrzu. 
 
Ad 5 

Marian Adamowicz Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 1200 dokonał 
zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
                                                                                                                                                                                                  
Protokołowała:                                                                                                                   
Teresa Kozdroń-Kołacka                                                                             Przewodniczący   
                                                                                                Rady Gminy 
                                                                                        / -/ Marian Adamowicz 
  
 

 


